
BRM-0063-4/24/45

PROTOKÓT, NR 24/05
Z POSIEDZENIA KOMTSJI ROI,NICTWA I INTEGRACJI Z UNI.I EUROPEJSKI

ODBYTEGO DNIA 21 MARCA 2OO5 ROKU

Komisja w skladzie wg listy obecnoéci zal4czonej do protokolu rozpoczpla
posiedzenie o godz. 830.
Na posiedzeniu byl równiez obecny Burmistrz Miasta Jgdrzejowa Leszek Kapcia.

Porzqdek posiedzenia.
1. Lnaliza materialów na sesjg.
2. Ustalenie zasad podzialu dotacji przeznaczonej

oraz sadzeniakowego.
3. Problemy rolnictwa na terenie gminy dotycz4ce
4. Sprawy róLne.

Ad.  1.

na dofi nansowanie materialu siewnego

integracj i z UniqEuropej sk4.

I)kt. 8.
(lchwqla w s¡trcrw,ie zmiany obyyodu szkolnego dla dzieci z klas IL' LT z mieiscovvoSci: Bt'tts,
Gonw iWygoda.

Uwag nie zgloszono.

Pkf. I5.
(lchv,ala v, sprau,ie zmiany Statutu Zarzqdu Budynków Mieszkalnych w Jqdrze.iou'ie.

Kierownik Stanislaw Jach przedstawil schemat organizacyjny ograniczajqcy liczbg
zatrudnionych osób do 29. Planuje sig, aby taki stan zatrudnienia osi4gn4ó do 31 lipca.
Przejgcie zarz4dzania lokalami uzytkowymi przezlJrzqd Miejski oznacza stratg dla Zakladu

27 000 zl netto miesigcznie. W zwiqzku z tym Kierownik prosi o zrekompensowanie tych
strat.

Radny Stanislaw Baraúski zapylal, czy przy zatrudnieniu 29 osób kierownik bpdzie
w stanie zapewnió Érodki na wynagrodzenia bez strat dla zaktadu.

Kierownik Jach powiedzial, 2e zaklad zysku nie osi4ga. Je2eli zatrudnienie zostanie
zmniejszone do 29 osób, to z tego tytutu bpdzie 57 000 kosztów (odprawy itp.). Z powodu
zmniejszenia zatrudnienia w tym roku nie zostanie wydane 41 000 zl. Koszty s4jednorazowe.
Jeaeli nie bgdzie zahamowania we wplywach - nie powinno byó problemów pod warunkiem,
2e Zaklad dostanie dotacjp na remonty. Na dzieú dzisiejszy jest 600 000 zl niezaplacone przez
lokatorów.

Radny Stanislaw Baraúski zapyta| ile wynosilyby kosáy zwolnien pracowników przy
zmniejszeniu zatrudnienia do 18 etatów.

Kierownik Jach odpowiedzia| ze odprawy wynosilyby okolo 45 000 zl, natomiast
\qcznie bylobyto okolo 110 000 zl.

Przewodnicz4cy Komisji Krzysztof Swietlik zapy4al ile etatów jest w tej chwili.
Kierownik Jach odpowiedzial, ze jest 35,75 etatów.



PrzewodniczEcy Swietlik zapytal, czy nie byloby zasadne, aby pracownicy pelnili
dyíury.

Kierownik Jach wyjaÉnil, ze w dni wolne od pracy zostawia biuro i caly majqtek. To
musi byó dozorowane. UzgodniliSmy z Burmistrzem, 2e w ramach tych etatów bQdzie to
robione, bez dodatkowych kosztów.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e chodzi o sposób sprawowania tego dozoru
i koszty ztym z:uiqzane.

Kierownik Jach dodal, 2e awaryjnoÉó w obiektach ZBli4jest bardzo duza. Jezeli nie
zaczniemy remontowaó instalacji to wszystko sig zacznie sypaó.

Przewodniczqcy Komisji Krzysztof Swietlik zapSrtat, co kierownik zamierza zrobió
w kierunku zrvipkszenia Sci4galnoSci oplat oraz czy wykaz dtu2ników jest utajniony.

Kierownik odpowiedzial, 2e jest zobowi4zany wystqpowaó o windykacjg naleznoSci.
Robi sip to przewaznie sqdownie. W tej chwili s4 dwie sprawy w Kielcach. Wykaz dluzników
jest tajny.

Burmistrz poinformowal, ze d4zy do sprzedazy mieszkaír w Zagaju, poniewaz koszty
zarz4du s4 bardzo wysokie.

Radny Stanislaw Baraiski powiedzial, 2e sqdwa projekty schematu organizacyjnego
ZBlr{ na 18 i 29 osób. Z wyliczeh Kierownika wynika, 2e same koszty zwolnien przy
zmniejszeniu zatrudnienia di 18 etatów, wynios4 110000 zl, a przy zmniejszeniu do 29
etatów - 57 000 zl. Czy nie lepiej robió to etapami?

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e jego schemat organizacyjny jest schematem
docelowym, do którego nale2y dojéó etapami. Wchodzimy w sezon remontowy. Do 31 lipca
kierownik ma osi4gn4ó zatrudnienie w wymiarze 29 etatów, bez 2adnych dodatkolvych
kosztów poza radc4 prawnym. Po tych zmianach rozpoczniemy nastQpny etap. Co miesiqc
Ki erownik b gdzie skladal stosowne sprawozdani a.

Kierownik Jach przypomnial, ze wplywy bqd4 mniejsze z tytulu przejgcia przezUrzqd
Miejski lokali uzytkowych. Nalezy sig zastanowiÓ nad uzupelnieniem teko.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e jeLeli Rada znajdzie uzasadnienie podejmie

uchwalp o przekazaniu Srodków dla ZBM.
Wigcej uwag nie zgloszono.

Pkt. 6.
Spraw ozdani e z pracy B urm i strzq m i qdz¡' se sj am i.

Przewodnicz4cy Komisji Krzysztof Swietlik poprosil o wyjaénienie punktu 30

sprawozdania.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, ze komisja jest powolana, natomiast konkurs nie

odbyl sip, poniewa2 zgodnie zprzepisami, jezeli drugi konkurs nie odbpdzie sip w ci4gu
dwóch tygodni od ogloszonego wczeéniej nalezy go oglosió na nowo.

Radny Teofil Sgk poprosil o wyjaSnienie punktu 8.
Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e chodzi o przedlu2enie umowy dzierLawy

dzialki.
Wigcej uwag nie zgloszono.

Pkt .9 .
(lclwalav, sprqv,ie regylaminu udzielania polnocy malerialnej o chqraklerze soc.ialnym.

Przewodnicz4cy Komisji Krzysztof Swietlik poinformowal. ze w Zagaju mieszka
czlowiek mniemaj4cy zadnych dochodów, niezdolny do pracy. Przewodniczqcy pfi.a. gdzie
mo2na sip w tej sprawie zwrócié.



Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e sohys powinien formalnie zglosió go do
opieki spolecznej.

Radny Stanislaw Baraúski powiedzial. 2e w czasie pelnionego pÍzez niego dyzuru
zgiosily sip do niego osoby potrzebujqce pomocy. Byl w ich sprawie w opiece spolecznej, ale
powiedziano mu, 2e jezeli ktoi nie jest zarejestrowany w Urzgdzie Pracy, opieka moze
przekazywaó pomoc jedynie ze zbiórek. Dzigki rejestracji w UP osoba zyskuje ubezpieczenie
i mozliwoéó pomocy z opieki spolecznej.

Burmistrz powiedzial, ze najlepiej zglosió sig do OÉrodka Pomocy Spolecznej. gdzie
kazdy odpowiednio zostanie pokierowany.
Uwag nie zgloszono.

Pkr. 10.
(lchwala w sprcrwie prz¡'jqcia regulamintr wynagradzania nouczycieli zatrudnionych
w szkolach i placówkach osuiatowych prowadzonych przez Gminq Jqtlrzejów oraz
regulantinu zasad przynmv'ania, wyplacania i wysokoSci naucrycielskiego dodatku
mieszkaniowego i dodotku wieiskiego oraz zasad przyzttdvvania ltozostalych íwiadczeú
nuiqzanych ze ,slosunkiew pracy nauczycielav,roku 2005.

Radny Jan Ziqbiílski poinformowal, 2e projekt regulaminu zostal opracowany
w uzgodnieniu ze zwiqzkami zawodowymi. Burmistrz i zwiqzki zawodowe osi4gngty w tej
sprawie kompromis.

Burmistrz Leszek Kapcia dodal, 2e kolejne sprawy trzeba bedzie podejmowaó na
etapie opracowywania arkuszy organizacyjnych. Na same place w oéwiacie musi pójéó ponad
800 000 zl wigcej niz w roku ubieglym, przy mniejszej subwencji.

Przewodnicz4cy Komisji Krzysztof Swietlik wyrazll zaniepokojenie faktem, 2e
subwencja oSwiatowa nie pokrywa plac nauczycieli nawet w szkolach, do którychuczgszcza
I 10 dzieci. Nalezy szukaó rozwiqzai, bo dalej tak byó nie moze.

Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal, ze subwencja bilansuje koszty w szkole na
Podchojnach iw Szkole Podstawowej nr 2.W zagaju zostanie ograniczone zatrudnienie.

Radny Bogdan Król powiedzial, ze w ubieglym roku w szkole w Przqslawiu byl dobry
nauczyciel matematyki. Teraz uczy ktoi inny. Nie s4 z tego zadowoleni ani rodzice ani dzieci.

Burmistrz Leszek Kapcia odpowiedzial, 2e za zatrudnienie odpowiedzialny jest

dyrektor szkoly.
Radny Stanislaw Baraúski powiedzial, ze wyniku reformy szkolnej plecak ucznia

w klasie 4 wazy 16 kg. Radny prosi, aby zwróció uwagg na dobór podrgczników w szkolach.
Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e 30 marca jest narada z dyrektorami szkói;

obiecai, 2e poruszy ten temat.
Wipcej uwag nie zgloszono.

Pkt. I t.
(lchwala w sprmuie wyraienia zgody na zastosowanie bonifikaty od pierw'szej oplaty rocznei
przy oddaniu w wiec4tste uzytkowanie nieruchomoici komunalne.j.

Uwag nie zgloszono.

Pkt. t2.
Uchwala w sprawie uchwalenict opinii o projekcie aglomeracji powyie.j 2000 RI-AI Gminy
Jqdrzejów.

Uwag nie zgloszono.



Pk t . t 3 .
(lchwala w sprav'ie uchwalenia ,,Programu ochrany irodowiska dla Gminy Jqdrzeióv,".

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial, 2e jest to kolejny etap przystosowania sig do
przepisów. Opracowanie planu zlecono firmie z zewn1tr4 dzigki czemu program jest spójny
z pozostalymi planami i programami. Niektére zadania zawarte w programie juz sg
realizowane np.. zbiórka odpadów.

Uwag nie zgloszono.

Pkf. 11.
{lchwala v' spravrie uchwalenia wieloletniego progtrqmu inwestycyjnego nü lata 2005 - 2008.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaÉnit, ze uchwala wynika z uchwalonego budzetu.
Radny Stanislaw Baraúski zwróctl uwage, 2e nigdzie w planie nie ma Érodków na

aslalt w celu naprawy nawierzchni po pracach ziemnych.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénil, 2e na ostatniej stronie s4 zapisy dotycz4ce ulic.

W warunkach pozwolenia na budowg i dokumentach przetargowych jest zapis, ze wykonawca
jest obowi4zany do przywrócenia tereny budowy do pierwotnego stanu.

Radny Teofil Sgk zapytal, co z budow4 wodoci4gu Wolica - Raków.
Burmistrz odpowiedzial, ze jest zlo2ony wniosek, który przeszedl pierwsze sito

i bgdzie rozpatrywany.
Wipcej uwag nie zgloszono.

O godzinie 1010 przewodnicz4cy ogtosil przerwp trwaj4ca do godziny l0:r0.

Pkf . 16.
(lchv¡'ala zmieniaic¿ca Uchwalq Nr XIX"|91,'01 Rady Miejskiej w Jqdrze.jowie z dnia 25 marca
2001 roku w sprawie uchweilenia Wieloletniego Planu Roztuoju i Modernizacii Llrzqdzeú
Wodociogowych i Urzqdzeú Kanalizacl,ljnych Zakladu lí/odociqgóvr i Kanalizac.ji
w.lqdrzeiowie na lata 2001 20A6.

Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnil, 2e zmiany dokonywane se w zwrqzku
z uchwalonym budzetem i tym, Cop zaklad moze zrobió w ramach swoich érodków.
Uwag nie zgloszono.

Pkr. I7.
Zmiany organizacyjne Zakladu Wodociqgów i Kanalizacji w Jqdrzejowie.

Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal, 2e zmienilo sig stanowisko zatogi w sprawie
przeksztalcenia zakladu. Kierownik zalúadu wystosuje apel do mieszkaúców za
poSrednictwem Gazety Jpdrzejowskiej .

Kierownik ZWiK Zbigniew Lato przypomnial, 2e na ostatniej sesji pojawil sig zarzut.
iz kierownictwo nie wykonalo odpowiedniej kampanii. Zostal opracowany list otwarty do
mieszkaúców; ukaze sig w najbli|szym wydaniu Gazety Jgdrzejowskiej Odbylo sig spotkanie
z pracownikami, którzy opowiedzieli sig za przeksztalceniem Zakladu w spólkg prawa
handlowego.

Radny Stanislaw Baraóski zapytal, czy w tej chwili ZaHad moze odlic zaé Y LT .
Kierownik Lato odpowiedzial, 2e ZW|K jest platnikiem podatku VAT i moze go

odliczaó, jezeli dokonuje zakupów.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnil, 2e jezel\ inwestorem jest Urz4d Miejski to nie

mozna odliczaó. Jezeli robilaby to spolka z o.o. bgdzie mo2na odliczaó, poniewaz to zaklad
bgdzie inwestorem. Bgdzie równiez oszczgdnoÉó na podatku od osób prawnych.



Radny Stanislaw Baraúski zapytal, jak bgdzie wygl4daó sytuacja, jezeli inwestycja

bgdzie realizowania ze wspólnych Srodków ZWrK oraz UM; co sip stanie, kiedy podmiot

wygrywaj4cy przetarg nie odprowadzi podatku.
Burmistrz Leszek Kapcia uwa2a, 2e zaloíenie jest hipotetyczne, bo nie ma

mozliwosci, aby taki podmiot zostal wybrany. Sprawa ici4gania podatków nale|y do UrzQdu

Skarbowego. Jezeli chodzi o wspólny maj4tek, to nie dopuécimy do tego, co stalo sip
z PGKiM. Zastanowimy sig w odpowiednim czasie, co wprowadzaó do spolki jako kapital.

Nalezy wyci4gaó wnioski zpoprzednich blqdnych decyzji.
Radny Stanislaw Baraúski zapytal, czy od érodków unijnych mo2na odliczyó VAT.
Kierownik Lato odpowiedzial, ze jest taka mozliwoSó, jezeli beneficjentem bpdzie

ZWiK. Je2eli beneficjentem bgdzie tIM, WAT musi byó zaplacony.
Burmistrz Leszek Kapcia przypomnial, ze koszty za4adu maj4wplyw na taryfy.
Kierownik lato przypomnial, ze kontrola RIO stwierdzila.2e zaktad nie moze dzialac

w formie gospodarstwa pomocniczego.
Radny Teofil Spk zaproponowal, aby sprawp przúoLryó na nastqpn4 sesjg.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaénit, jakie kompetencje Rady bqdq przy formie spólki

z o.o. i przy formie zaHadu budzetowego. W obu przypadkach wlaécicielem jest gmina.

W obu przypadkach, jezeli zaklad wykaíe koszty, Rada albo zwigkszy taryfy, albo

dofinansuje. Kierownik przedstawia plan w oparciu o kosáy; nie mo2na ich podwazyé" lezelt
s4 uzasadnione. Wplyw na koszty mozna mieó poprzez dobre zarzqdzanie.

Przewodnicz4cy Komisji Krzysztof Swietlik zwrócil uwage, ze w Lysakowie wplywy
z tytulu sprzedaly wody nie wystarczajqna podatek. Budowa tego wodoci4gu to utopienie
pienigdzy.

Burmistrz Leszek kacia powiedzial,2e decyila o budowie tego wodociryu z czegoé
wynikala. Spolka na takie inwestycje nie moglaby sobie pozwolió. Na razie nie mamy

instrumentów, które zmusilyby mieszkaiców do podlqczenia sig do wodociqgu i czerpania
wody.

Radny Stanislaw Baraiski zapytal, dlaczego kierownik obecnie nie realizuje tego, co
podal w uzasadnieniu. Radny uwaZa, 2e nale|y spróbowaó przeksztalció w zaklad budzetowy;
nic nie stoi na przeszkodzie, aby w przyszloSci przeksaalciÓ w spoikp.

Burmistrz Leszek Kapcia powiedzial' 2e celem jest równiez ochrona wód
podziemnych i racjonalne gospodarowanie tym zasobem. Koszty wydobycia wody sq stale.
Wigcej odbiorców bpdzie po wybudowaniu kolejnego wodociqgu

Przewodniczqcy komisji Krzysztof Swietlik zwrócil uwagQ na hydranty, których nie

mozna uruchomió w przypadku pozam.
Zastppca Kierownika Bozena Janus poinformowala, 2e straz twierdzi, iz wodg pobiera

z wlasnego ujpcia, a z hydrantów nie korzysta. Jezeli bedzie korzystaé z hydrantów - kfoi za

tp wodp musi zaplació.
Burmistrz Leszek Kapcia poinformowal, 2e na zebraniu ustalono, iz OSP wytypuje

jeden hydrant, za który ktoé bqdzie odpowiadal. Mozna zawrzeé stosownQ umowQ.

Komisja przyst4pila do glosowania w sprawie przeksztalcenia zakladu w spolkp z o.o.'.
Z a - 1
Przeciw - 2
Wstrzymalo sip - 3

A d . 4 .
Radny Bogdan Król prosi o podjgcie dzialah zmierzajqcych do poprawy warunków dla

oczekujqcych w kolejce w ARiMR.



Ad.2.
Ad. 3

Komisja zapoznala sig z informacjq dotycz4c4 ustalenia zasad podzialu dotacji
przeznaczonej na dofinansowanie materialu siewnego oraz sadzeniakowego oraz informacj4
na temat problemów rolnictwa na terenie gminy dotycz4ce integracji z Uni4 Europejsk4.
Ewentualne uwagi bgd4 zgloszone na nastepnym posiedzeniu Komisji.

Na tym posiedzenie zakortczono o godzinie I155.
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